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Abstract (en)
A shredder for comminuting objects has two shafts (1) which are arranged in parallel with one another with spacing and can be driven in opposite
directions and each have a non-circular cross-sectional profile. Crown gears (2) and distancing washers (3) are stacked alternately on the two shafts
(1) the crown gears (2) and distancing washers (3) of one shaft (1) engaging offset between the crown gears (2) and distancing washers (3) of the
other shaft (1) and the crown gears (2) being secured on their shaft (1) against rotation by positive locking. For this, the shafts (1) have ribs (5) which
extend in each case on their outer face (4) in the longitudinal direction and the distancing washers (3) have in each case an opening (8) which
corresponds to the cross-sectional profile of the shafts (1), in each case a crown gear (2) being attached to the distancing washer (3) forming a
distancing washer/crown gear assembly (12). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schredder zum Zerkleinern von Gegenständen weist zwei Wellen (1) auf, die parallel zueinander mit Abstand angeordnet sowie gegenläufig
antreibbar sind und die jeweils ein unrundes Querschnittsprofil aufweisen. Auf die beiden Wellen (1) sind abwechselnd Zahnscheiben (2) und
Distanzscheiben (3) aufgesteckt, wobei die Zahnscheiben (2) und Distanzscheiben (3) der einen Welle (1) versetzt zwischen die Zahnscheiben
(2) und Distanzscheiben (3) der anderen Welle (1) greifen und wobei die Zahnscheiben (2) auf ihrer Welle (1) durch Formschluß gegen Verdrehen
gesichert sind. Hierfür weisen die Wellen (1) jeweils auf ihrer Mantelfläche (4) in Längsrichtung verlaufende Rippen (5) auf und die Distanzscheiben
(3) weisen jeweils eine zu dem Querschnittsprofil der Wellen (1) korrespondierende Durchbrechung (8) auf, wobei an der Distanzscheibe (3) jeweils
eine Zahnscheibe (2) unter Bildung einer Distanzscheiben/Zahnscheiben-Baugruppe (12) befestigt ist. <IMAGE>
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